
P r o t o k ó ł  Nr XXIII/2008 
 
z odbytej  sesji  Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 27 listopada 2008r. w sali Urzędu 
Stanu Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1015 do 1430. 
 
Obecnych 10 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Burmistrz Gorzowa Śl.     - Pan Artur Tomala 
2. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
3. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
4. Radca Prawny      - Pani BoŜena Kindler 
5. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Miemiec Jan  
        - Pani Wioletta Brunsz 
        - Pan Gallus Erwin  
        - Pan Wilhelm Daniel 
                                - Pan Haładyn Krystian  
        -Pan Trembulak Szczepan  
6. Kulisy Powiatu 
7. Prezes RSP Nowa Wieś 
8. Prezes RSP Zdziechowice 
9. Firma TERMAL 
 
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XXII/2008 z dnia 05.11.2008r.  
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany budŜetu gminy na 2008 rok 
b)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku 
c)  podatku od środków transportowych 
d)  określenia stawek opłaty targowej 
e)  ustalenia opłaty za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez   
     Gminę Gorzów Śląski 
f)  poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego od osób fizycznych w    
    drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za    
    inkaso 
g)  zmiany uchwały Nr XXII/165/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia   
    05.11.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i      
     Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie   



    w gminie Gorzów Śląski na rok 2008. 
h)  zmiany uchwały Nr XXII/166/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia   
     05.11.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania   
     Narkomanii w gminie Gorzów Śląski na rok 2008 
i)  ustalenia górnych stawek opłat unieszkodliwiania odpadów komunalnych na wysypisku   
    gminnym 
j)  przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu połoŜonego w Budzowie 
k) ustalenie wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla straŜaków osp biorących udział w  
    działaniach ratowniczych lub szkoleniu poŜarniczym 
6.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
7.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

      8.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
      9.   Wolne wnioski i informacje.  
    10.    Zakończenie obrad .       
                 

Ad1. Otwarcia XXIII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości, przedstawicieli firmy 
TERMALL z Bełchatowa. Stwierdzając jednocześnie, Ŝe w sesji uczestniczy 10 radnych na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum przy którym moŜe obradować i podejmować 
uchwały Rada Miejska.   
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni 
otrzymali porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał. Poinformował 
o wprowadzeniu dodatkowych uchwał w sprawie:  
- przystąpienia sołectwa Dębina do programu Odnowy wsi w Województwie Opolskim 
- uchylenia uchwały Nr XXII/164/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w sprawie  udzielenia 
90% bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa wieczystego uŜytkowania w prawo własności 
nieruchomości 
I wycofanie uchwał w sprawie : 
- określenia stawek opłaty targowej 
- poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i leśnego od osób fizycznych drodze 
inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, wniosek 
Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska. 
Rada Miejska przyjęła zmiany porządku obrad 10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 
radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XXII/2008 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05-11-2008r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (10 głosami „za” na obecnych na 
sesji 10 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag. Przewodniczący oddał głos firmie TERMALL z 
Bełchatowa. 
Dyrektor firmy TERMALL Piotr Kiełbik przedstawił radnym informację na temat spółki , 
oraz lokalizację Elektrowni wiatrowej na terenie Gminy Gorzów Śl.  
 
Burmistrz – Artur Tomala poinformował, Ŝe firma zwróciła się z prośba podpisania listu 
intencyjnego. Ja poinformowałem ,Ŝe dwóm poprzednim firmom nie podpisywałem listu 
intencyjnego i teraz teŜ nie będę robił wyjątku, chyba , Ŝe Rada mnie do tego upowaŜni. A 



teraz poprosiłbym Panów Prezesów o wypowiedź  dlatego , Ŝe oni posiadają najwięcej działek 
na których miałyby powstać wiatraki. 
Prezes RSP Nowa Wieś- Ryszard Cebula poinformował, Ŝe przeanalizował dokładnie 
warunki , jakie proponują obie firmy. Umowa z Wieluńską firma zawiera wiele prawniczych 
zawiłości , które mogłyby sprowadzić na nas kłopoty w przyszłości . Tego chcemy uniknąć. 
Prezes RSP Zdziechowice- Janus Kaczkowski poinformował, firma z Bełchatowa 
zaproponowała im lepsze warunki płacowe i jesteśmy skłonni podpisać umowy z tą firma.  
Burmistrz – Artur Tomala poinformował,  bardzo się cieszę, Ŝe Panowie Prezesi traktują to 
działanie jako partnerskie. Jedna i druga spółka jest na poziomie, jeŜeli Panowie Prezesi się 
zadeklarują w jakim czasie przystąpicie do działania. 
Dyrektor firmy TERMAL poinformował, Ŝe skoncentrują się głównie na Gminie Gorzów Śl.  
przygotowania będą trwały około dwa i pół roku.    
Przewodniczący Rady – Roman Neugebauer poinformował, Ŝe prezesi będą podpisywać 
umowy i list intencyjny tez będzie podpisany. 
 
Ad5a. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: zmiany budŜetu 
gminy na 2008r. 
  W §  1 uchwały Nr XIII/102/2007 z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie uchwalenia 
budŜetu gminy na 2008 rok wprowadza się następujące zmiany : 
1. Zmniejsza  się dochody gminy o kwotę       203.000 zł 
    - Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa           203.000 zł 
    - Ochotnicze StraŜe PoŜarne                                                       203.000 zł 
 
2. Po dokonaniu zmian dochody gminy wynoszą  15.892.171,34 zł 
                                                                        
W § 2 uchwały wprowadza się następujące zmiany :  
1. Zmniejsza się wydatki budŜetu gminy o kwotę    203.000 zł 
  -    Transport i łączność       23.000 zł 
  -    Drogi publiczne gminne      23.000 zł 
  -    Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa 180.000 zł 
  -   Ochotnicze StraŜe PoŜarne      180.000 zł 
2. Po dokonaniu zmian wydatki budŜetu gminy wynoszą   17.590.537,34 zł 
  
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, 
Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXIII/170/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada 2008r w 
sprawie zmiany budŜetu gminy na 2008r. została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 
głosami „za”, na obecnych na sesji 10 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5b.Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku 
                                                                              
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 



 
Uchwała Nr XXIII/171/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada 2008r w 
sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości i zwolnień od tego podatku 
 została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5c.Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: podatku od środków 
transportowych 
                                                                              
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odczytał 
Wniosek o zwiększenie od samochodu cięŜarowego o dopuszczalnej masie całkowitej: z 
zawieszeniem pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za równowaŜne o liczbie osi 
jezdnych- trzy nie mniej niŜ 25 ton z  2.160 zł na 2.190zł. I od ciągnika siodłowego lub 
balastowego przystosowanego do uŜywania łącznie z naczepą lub przyczepą z zawieszeniem 
pneumatycznym lub zawieszeniem uznanym za równowaŜne, o dopuszczalnej masie całkowitej 
zespołu pojazdów o liczbie osi jezdnych dwie nie mniej niŜ 31 ton z 1980 zł. na 2.000 zł.  
 
Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinie Komisji w takiej wysokości jak zaproponował Burmistrz, wyjaśniając 
jednocześnie , Ŝe tych samochodów jest duŜo i właściciele nie przerejestrowywali do innych 
gmin.  
Radny Krzymiński poinformował ,ze wpływy z tej podwyŜki nie są znaczące i przychylam się 
do stawek zaproponowanych przez Burmistrza. 
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie wniosku : - 3 głosy „za” 4 głosów „przeciw” 
3 głos „wstrzymujący, na 10 osobowy skład Rady Miejskiej. Wniosek nie przeszedł. 
 
Uchwała Nr XXIII/172/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada 2008r w 
sprawie: podatku od środków transportowych  została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 
10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5d. Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: ustalenia opłaty za 
świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Gorzów Śląski. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 
BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXIII/173/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada 2008r w 
sprawie ustalenia opłaty za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez      
Gminę Gorzów Śląski została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 głosami „za”, na 
obecnych na sesji 10 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 



Ad5e.Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XXII/165/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śl. z dnia 05.11.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie 
Gorzów  Śląski na 2008 rok. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 
BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXIII/174/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada2008r w 
sprawie: zmiany uchwały Nr XX/165/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 05.11.2008 
dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów  Śląski na 2008 rok. 
została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5f. Pani Joanna Erd –Pełnomocnik ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały Nr XXII/166/2008 Rady Miejskiej w 
Gorzowie Śląskim z dnia 05.11.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Gorzów Śląski. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, Przewodniczący Komisji ds. 
BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXIII/175/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada2008r w 
sprawie: zmiany uchwały Nr XXII/166/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 
05.11.2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie 
Gorzów Śląski  została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie – 10 głosami „za”, na obecnych 
na sesji 10 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5g. Kierownik ZUK Pan Dariusz Grancarek przedstawił projekt uchwały w sprawie: ustalenia 
górnych stawek opłat unieszkodliwiania odpadów komunalnych na wysypisku   gminnym 
                                                                              
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXIII/176/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada 2008r w 
sprawie: ustalenia górnych stawek opłat unieszkodliwiania odpadów komunalnych na wysypisku     
gminnym została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 głosami „za”, na obecnych na 
sesji 10 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 



 
Ad5h. Pani Małgorzata Mrugała – Kierownik Referatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie :  
przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu niezabudowanego , połoŜonego w Budzowie  
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali pozytywne opinię. 
 
Uchwała Nr XXIII/177/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada2008r w 
sprawie: przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu niezabudowanego , połoŜonego w Budzowie została 
podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 Radnych, 
na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5i. Pan Artur Tomala-Burmistrz przedstawił projekt uchwały w sprawie: ustalenie wysokości 
ekwiwalentu pienięŜnego dla straŜaków osp biorących udział w działaniach ratowniczych lub 
szkoleniu poŜarniczym i wprowadził autopoprawkę 1/800 za udział w szkoleniach. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, Przewodniczący 
Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytali wnioski komisji. 
 
Radny Naumowicz Mieczysław poinformował , ze w Powiecie Oleskim tam gdzie odbyły się 
sesje wszędzie były  przyjęte stawki 1/175 za udział w akcji i szkoleniu. Powinniśmy docenić 
trud straŜaków, którzy muszą być gotowi do akcji niezaleŜnie od okoliczności i czasu. Pracują 
w warunkach niebezpiecznych , często z naraŜeniem zdrowia i Ŝycia. 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe to nie tylko są akcje gaśnicze, ale często StraŜacy są 
wykorzystywani przez Policję do akcji kierowania ruchem. 
Sołtys Kobylej Góry Pan Bogusław Dziedzic poinformował, Ŝe na szkoleniach nie zawsze się 
siedzi, najczęściej wymaga się od straŜaków aktywności fizycznej.  
Radny Pisula zgłosił wniosek za udział w akcji 1/225 i 1/450 za udział w szkoleniu . 
Radny Naumowicz podtrzymuje wniosek Komisji i Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 
Środowiska . 
Burmistrz – Artur Tomala wycofuje autopoprawkę do uchwały.  
Dlatego podaję pod głosowanie  za udział w działaniach ratowniczych stawkę: 1/270 i 1/225. 
1/270 - 1 głos „za” 8 głosów „przeciw” 1 głos „wstrzymujący, na 10 osobowy skład Rady 
Miejskiej.  
1/225 – 3 głosy „za” 7 głosów „przeciw”  1 głos „wstrzymujący „na 10 osobowy skład Rady 
Miejskiej.  
Podaję pod głosowanie  za udział w szkoleniach stawkę: 1/600 i 1/450. 
1/600 - 3 głosy „za” 7 głosów „przeciw”  na 10 osobowy skład Rady Miejskiej.  
1/450 – 5 głosów „za” 4 głosy „przeciw”  1 głos „wstrzymujący „na 10 osobowy skład Rady 
Miejskiej.  
 
Uchwała Nr XXII/178/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada2008r w 
sprawie: ustalenie wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla straŜaków osp biorących udział w 
działaniach ratowniczych lub szkoleniu poŜarniczym została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 



 
Ad5j. Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w 
sprawie : przystąpienia sołectwa Dębina do programu Odnowy Wsi w województwie Opolskim. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia przedstawiła pozytywną 
opinię. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXII/179/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada2008r w 
sprawie: przystąpienia sołectwa Dębina do programu Odnowy Wsi w województwie Opolskim 
została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5k. Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w 
sprawie : uchylenia uchwały Nr XXII/164/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w sprawie  
udzielenia 90% bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa wieczystego uŜytkowania w        
prawo własności nieruchomości 
Radca Prawny wyjaśniła, Ŝe ta uchwała nie znalazła adaptacji przez Urząd Wojewódzki. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXII/180/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada2008r w 
sprawie: uchylenia uchwały Nr XXII/164/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w sprawie  
udzielenia 90% bonifikaty od opłaty za przekształcenie prawa wieczystego uŜytkowania w 
prawo własności nieruchomości została podjęta przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 głosami 
„za”, na obecnych na sesji 10 Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5l. Pan Artur Tomala-Burmistrz poinformował, Ŝe trakcie sesji dostał jeszcze jeden projekt 
uchwały w sprawie: upowaŜnienia Burmistrza Gorzowa Śl. do zawierania umów i wnoszenia 
zabezpieczeń na dofinansowanie inwestycji w ramach ZPORR-U i Kontraktu Wojewódzkiego 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Uchwała Nr XXIII/181/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 27 listopada 2008r w 
sprawie: upowaŜnienia Burmistrza Gorzowa Śl. do zawierania umów i wnoszenia zabezpieczeń 
na dofinansowanie inwestycji w ramach ZPORR-U i Kontraktu Wojewódzkiego została podjęta 
przez Radę Miejską jednogłośnie - 10 głosami „za”, na obecnych na sesji 10 Radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Uchwała  stanowi załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad9. Burmistrz Pan Artur Tomala przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach i 
podjętych decyzjach w okresie międzysesyjnym /załącznik do protokółu/. 
Radny Pisula Zygmunt zapytał o rowach które są własnością Skarbu Państwa. 
Burmistrz poinformował , Ŝe takie zarzuty wytknięto nam przy kontroli NIK z Opola. 
Zgodnie z ustawa musimy je przejmować na własność. 



Burmistrz poinformował o rozmowach z Gmina Praszka w sprawie wykupu udziałów w 
spółce  Oczyszczalni Ścieków . 
 
Ad11.Radna ElŜbieta Lepsza zgłosiła wniosek o uruchomieniu w domu Przedpogrzebowym 
zamraŜalki. 
Kierownik ZUK wyjaśnił, Ŝe zwłoki nie mogą być zamraŜane. A nasze chłodziarki spełniają 
normy.  
Radna ElŜbieta Lepsza poinformowała, o śmieciach które znajdują się w Karłowie, tam jest 
zatoczka i zatrzymują się samochody cięŜarowe i osobowe i wyrzucają te śmieci. 
Przewodniczący Rady zapytał się  o rów który znajduje się po stronie gdzie są sprzedawane 
działki budowlane. 
Kierownik ZUK poinformował, Ŝe rozpoczyna budowę kanalizacji deszczowej. 
 
Ad12. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany 
został porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XXIII sesję Rady 
Miejskiej. 
 
 
   
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
 
 
 
 
 
 


